

CONCERT 音樂會 轉播精選 HICHLIGHTS

LIVE ON 4 四台音樂廳 /2024 SAT 六 8:00PM

REPEAT 重播 2.5.2024 THU四2:00PM





Alex Tam 譚天樂



Vivian Suen 孫明慧

Presented by the Hong Kong Composers' Guild Limited

Recorded at the Sheung Wan Civic Centre Theatre on 12/4/2024

香港作曲家聯會主辦 2024年4月12日 上環文娛中心劇院錄音



節目資料及重溫
Web archive is available for 1 year

本節目將提供一年網上重溫

Transcending Music Legacy with the Hong Kong Composer's Guild 香港作曲家聯會主辦:傳承·美樂之河

Recorded on 12 April 2024 at the Sheung Wan Civic Centre Theatre, this third and final concert of the Hong Kong Composer's Guild's 'Transcending Music Legacy' series spotlights the Hong Kong Children's Choir. Chan Kai-young's especially commissioned work, in a word, opens the performance, followed by works of Hong Kong composers such as Doming Lam, Austin Yip, and Viola Yuen. Among the works performed is Shing Chun-hay's aptly titled Music Brings Us Together – join them in listening to this concert to make that happen.

是次音樂會在4月12日於上環文娛中心劇院錄音,由香港作曲家聯會主辦,是《傳承·美樂之河》的第三場兼最後一場音樂會,由香港兒童合唱團擔綱演出。音樂會以陳啟揚的委約作品《一個字》掀起序幕,並由最能代表香港的香港兒童合唱團演繹,他們更會唱出其他香港作曲家的作品,從林樂培到葉浩堃的作品,再到成俊曦的《音樂使我們連結在一起》等,就讓音樂把我們連繫起來!